

《单词百科:serially是什么意思?serially怎么发音?serially的解释和用法》

英语单词serially是什么意思?serially怎么读?serially怎么发音?简答网为您整理了serially的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



serially怎么读

serially的读音:['s r l]

serially的意思

1、adv.连续地，连续刊载地;

serially的双语例句

1、The bottling acidulating milk _ beverage sterilizing machine is used in a serially mass production.

瓶装酸奶饮料杀菌机主要适用于饮料产品的大规模连续生产.

2、 A method of device interconnection for determining interruptpriority by connecting the interrupt sources serially.

设备互连的一种方式,通过与中断源串连的顺序确定设备的中断优先级.

3、 It is linked serially to rotor of Wound-Type electromotor and can enhance power factor of electromotor.

它串接于交流绕线式异步电机的转子回路,用以提高电动机的功率因数.

4、 This machine is mostly used for the machine serially foaming unlimited long slicing of foam rubber.

本机用于机械连续发泡泡棉的无限长切片工作.

5、 Beginning in July 2003 , blood lactate measurements were performed serially for 24 h after heart surgery.

以评估乳酸指导性治疗是否能改善心脏术后患者的预后.

6、 MAX 7221 is a serially interfaced and 8-digit LED display driver.

MAX7221是串行接口八位LED驱动芯片.

7、 Heard that must serially ten days, the program then I must look.

听说要连播十天呢,接下来的节目我还是要看的.

8、 The novel will appear serially.

这部小说将连续刊出.

9、 It can increase its operating efficiency that a little proper pump is serially connected drainage pump.

选取一合适水泵与其串联运行能提高运行效率.

10、 Each branch consists of two rotation set , which are serially linked in parallel mode.

支路两端联接在动、静平台上,
但两条支路为平行配置,第三条支路与前两条支路呈垂直配置.

以上是简答网为您整理的serially怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看

更多关于serially
的用法、serially的释义、serially
的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/serially>

